

**At the Canada School of Public Service, we promote and invest in talent management. If you are ambitious, dynamic and dedicated to public administration, we want you!**  
**WE ARE RECRUITING !!!**

## Who we are

The Canada School of Public Service (CSPS) serves the federal public service as a training and professional development institution.

It supports public service common learning at all levels, nationally and in more than 90 federal organizations serving over **250,000 public servants**.

At the CSPS, we are committed to providing a diverse, inclusive and barrier-free work environment. Having a skilled workforce that reflects the diversity of Canadians is one of our goals.

We strive to establish bias-free selection and assessment practices that offer an equitable playing field for everyone including candidates from employment equity or equity-seeking groups, such as Indigenous peoples, racialized people, black people, persons with disabilities, members of 2SLGBTQI+ communities and women.

**Ranked Canada's 3rd Best Employer in 2022 by Forbes Magazine!**

**Additional Information:**

**The well-being of our employees is part of our commitment and we value equity, diversity, and inclusion, as well as linguistic duality. You will benefit from meaningful work and a healthy and respectful work environment.**

**Employment Equity:**

**Consideration may be given to candidates self-identifying as belonging to one of the following Employment Equity groups: Aboriginal peoples, persons with disabilities, members of visible minorities, and women.**

**Call of Interest:** Casual, FSWEP/COOP Student Employment (full-time or part-time)

**Job Title:** Many interesting job opportunities, from project coordinator to administrative assistant, IT technician, learning designers, graphic designers, analyst, and many more.

**Location:** Ottawa

**What we are looking for:** Dynamic, dedicated, and innovative students/future graduates who wants to learn and be part of our growing team.

If you think you have what it takes to help us, please apply to this student posting by submitting your résumé and a cover letter explaining your experiences and competencies related to the position and why you would be a great addition to our team. Please also indicate if you are a member of the Employment Equity Groups.

**Contact Person:**

Amélie Desjardins :

[careers-carrieres@cspc-efpc.gc.ca](mailto:careers-carrieres@cspc-efpc.gc.ca)





# À l'École de la fonction publique du Canada, nous favorisons et investissons dans la gestion des talents. Si vous êtes ambitieux, dynamique et dévoué à l'administration publique, nous avons besoin de vous!

## NOUS RECRUTONS !!!

## Qui sommes nous

L'École de la fonction publique du Canada (ÉFPC) agit pour la fonction publique fédérale comme un établissement de formation et de perfectionnement professionnel.

Elle appuie l'apprentissage commun de la fonction publique à tous les niveaux, à l'échelon national et dans plus de 90 organismes fédéraux en servant plus de **250,000 fonctionnaires**.

À l'EFPC, nous nous engageons à offrir un environnement de travail diversifié, inclusif et sans obstacles. Avoir une main-d'oeuvre forte et diversifiée qui représente les Canadiens est l'un de nos objectifs.

Nous nous efforçons d'établir des pratiques de sélection et d'évaluation exemptes de préjugés qui offrent des chances égales à tous, y compris aux personnes appartenant à des groupes visés par l'équité en matière d'emploi ou à des groupes en quête d'équité, comme les Autochtones, les personnes racialisées, les personnes Noires, les personnes en situation de handicap, les membres des communautés 2ELGBTQI+ et les femmes.

**Avis d'intérêt :** Emploi occasionnel, Emploi étudiant PFETÉ/COOP (temps plein ou temps partiel)

**Titre du poste :** De nombreuses possibilités d'emploi intéressantes, du coordinateur de projet à l'assistant administratif, en passant par le technicien informatique, le concepteur d'apprentissage, graphiste, l'analyste, et bien d'autres encore.

**Lieu :** Ottawa

### Ce qu'on recherche :

Étudiants/futurs diplômés dynamiques, dévoués et innovants qui souhaitent apprendre et faire partie de notre équipe en pleine expansion.

Si vous pensez avoir ce qu'il faut pour nous aider, veuillez postuler à cette offre d'emploi pour étudiants en envoyant votre curriculum vitae et une lettre de présentation expliquant vos expériences et compétences liées au poste et pourquoi vous seriez un atout pour notre équipe. Veuillez également indiquer si vous êtes membre des groupes visés par l'équité en matière d'emploi.

### Personne contact :

Amélie Desjardins :

[careers-carrieres@csps-efpc.gc.ca](mailto:careers-carrieres@csps-efpc.gc.ca)

### Classé 3e Meilleur Employeur au Canada par le magazine Forbes!

#### Informations complémentaires :

**Le bien-être de nos employés fait partie de notre engagement et nous valorisons l'équité, la diversité et l'inclusion, ainsi que la dualité linguistique. Vous bénéficierez d'un travail enrichissant et d'un environnement de travail sain et respectueux.**

#### Équité en matière d'emploi :

**Une considération peut être accordée aux candidats qui s'identifient comme appartenant à l'un des groupes d'équité en matière d'emploi suivants : Peuples autochtones, personnes en situation de handicap, membres de minorités visibles et femmes.**

